
Förslaget ovan är rambudgeten för arkitektursektionen gällande 2024-2025. Med det
föregående verksamhetsårets aktivitet och möjlighet för fortsättande i utskotten FOGA och
Event anser styrelsen att deras verksamhet tillfälligt bör läggas ned. Då rambudgeten redan
är satt och dessa utskott är inkluderade, betyder det att pengarna som finns i dessa utskott
inte direkt kan överföras till andra verksamheter. Styrelsen föreslår därför att till SM2 flytta
dessa pengar (63 300 kr) till sparande för att därefter diskutera vad denna summa kan
användas till. Detta innebär att den redan genomröstade rambudgeten behålls intakt men att
sektionen fortfarande har möjlighet att använda pengarna från FOGA och Event i annat
syfte. I praktiken påverkas alltså ingen verksamhet i sektionen mer än möjlig tillgång till mer
pengar, exklusive de inaktiva utskotten FOGA och Event.


